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Råd 

Jessheim og Hovin 

menighetsråd 

Tid/Sted 

Tirsdag 16. januar 2024 kl. 

18 på kjøkkenet i Jessheim 

kirke. 

Innkalte: 

Menighetsrådsmedlemmer + 

1.vara Hedvig-Torill Adriansen 

Larsen 

 

Til stede: Steinar Ørum, Arvid Birkelund, Ina Margrethe Kultorp  

Lundberg-Nilsen, Kent-Roger Eugen Ingerø, Dagmar Myrland,  

Hedvig-Torill Adriansen Larsen, Ole Harald Laache, Eddie Salvesen, 

Per-Kristian Bandlien, Liv Ødemark-Bocek, Marit Sæther 

Forfall:  Liv Munthe-Kaas 

 

MØTEBOK 

 

SAK 01/2024  Godkjenning av innkalling til møte 16. januar.   

   Vedtak: Godkjent. 

 

SAK 02/2024  Godkjenning av møtebok fra møte 28. november.  

   Vedtak: Godkjent. 

 

SAK 03/2024 Innkommet post og informasjonssaker 

a) Referat fra møte i Ullensaker kirkelige fellesråd 30. november. 

b) Innkalling til møte i Ullensaker kirkelige fellesråd 18. januar. 

c) Nabovarsel Kjeld Stubs veg 12 og Oberst Kruses veg 9. 

d) Bjarne Olaf Weider: Takk for blomster til 75-årsdag. 

e) Oslo pilegrimssenter: Invitasjon til nettverkssamling 27. januar. 

f) Godt nytt år fra Enhet kultur. 

g) Ullensaker frivilligsentral: Innkalling til årsmøte 21. mars. 

h) Jessheim KFUK-KFUM-speidere: Takk for gaven. 

i) Stefanusalliansen: Takk for gaven. 

j) Informasjon fra staben v/Per-Kristian Bandlien 

 

Til punkt g): Steinar Ørum deltar. 

Til punkt j):  

- Staben har hatt evaluering av desember. Folk er fornøyde og glade 

for det som har skjedd i forbindelse med advent og jul, både med 

skole- og barnehagegudstjenester, konserter og julegudstjenester. 

Det har vært mange innom kirkene våre. 

- Det var juletrefest 7. januar, godt planlagt og gjennomført. 

- Det er håpsfest til inntekt for misjonsprosjektet 5. mai med mange 

aktiviteter utenfor Jessheim kirke. Jessheim og Hovin menighet, 

Ullensaker menighet og Mogreina menighet har det samme 

prosjektet i Brasil. Mogreina menighet er allerede med på 
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håpsfesten, og det kan knyttes andre arrangementer til de to andre 

menighetene, heller enn at håpsfesten går på rundgang.  

- Nå starter vi med ettermiddagsgudstjenester en gang i måneden kl. 

17 i Jessheim kirke. Liv Ødemark-Bocek kan steke vafler 

førstkommende søndag. 

 

Vedtak: 

Tatt til orientering. 

 

 

SAK 04/2024  Kirka Vår – samlet plan for arbeidet i soknet 

Presentasjon av «Kirka Vår», som er et digitalt verktøy som skal legge 

grunnlaget for strategisk menighetsarbeid, og som samler nyttig 

informasjon for dette arbeidet. 

 

Vedtak: Tatt til orientering. 

 

 

SAK 05/2024  PR/økt oppslutning 

Oppfølging av møte i november. Vi ser nærmere på hva menigheten 

har, hva vi mangler og hva vi kan jobbe mer med/ønske oss, med det 

mål at flere kommer til kirken. 

 

- Det er mangelfull informasjon på sidene til Ullensaker kommune 

om det som skjer i kirken. 

- Fest for/invitasjon til nyinnflyttede, evt. i samarbeid med 

kommunen? 

- Menighetsblad/nabolagsblad er fortsatt et savn, uten en konkret plan 

for f.eks. lokalt blad som kan deles ut på frivillig basis. 

- Ønske om flere oppslag i Mitt Jessheim, Jessheimpuls o.l. 

 

Vedtak: 

Hedvig-Torill Adriansen Larsen følger opp kommunen med mål om å 

få bedre synlighet på hjemmesidene deres. 

Kommunikasjon settes opp som sak på et senere møte. 

 

 

SAK 06/2024  Budsjettinnspill 

Budsjett 2024 kommer opp som sak i neste møte. Før forslag til budsjett 

utarbeides, ønskes det innspill fra menighetsrådet om hva som blir 

viktig i året som kommer.  

 

Innspill: 

- Målet må være å få så mange som mulig til å komme til kirken. 

- Det sosiale og måltidsfellesskap er viktig. Prisen bør holdes nede. 

Alt av gratis/rimelig mat er positivt. Viktig med måltidsfellesskap 

og en prat også for eldre. 

- Ønske om servering etter lunsjkonserter, men må i så fall ha noen 

som har ansvar for det. 
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- Viktig å fortsatt prioritere konserter, lunsjkonserter og lignende 

tiltak der terskelen inn til kirken kanskje ikke er så høy. Ønske om 

konserter som også favner en litt annen gruppe, f.eks. med musikere 

fra Jessheim videregående skole. Salmekveld/singalong med kor og 

allsang?  

- Ønske om tilbud på enkelte lørdager når folk har fri, f.eks. 

fortellerstund el.l. 

- Tilbud til barn og unge: Ønske om å fortsette med det som har vært, 

men samtidig være åpen for nye ting. Viktig med fokus på barn og 

unge, og også involvere foreldrene. 

- Ønske om å involvere konfirmantforeldre i større grad. Viktig å 

holde prisen nede på konfirmantopplegget, men samtidig prøve å 

finne en måte som oppfordrer til ekstra bidrag fra de som har råd til 

det. 

- Prøve å lage et tydeligere skille mellom middagsbønn og åpent hus 

slik at eldre forstår at det er greit å komme bare til åpent hus. 

- Tweens-klubb har vært i planene i flere år, men har ikke blitt 

realisert. Det er fortsatt ønske om dette. 

- Det bør fortsatt jobbes med tiltak for ungdommer over 

konfirmantalder, og tiltak for ungdommer som «flyter» rundt på 

Jessheim.  

 

   Vedtak: 

Menighetsrådets tanker tas med inn i videre budsjettarbeid. Evt. flere 

innspill sendes inn før AU-møtet 30. januar.  

Det er ønske om et nytt felles møte for menighetsråd og stab om ikke så 

lenge. 

 

 

SAK 07/2024  Komité til nabofest/menighetsfest 

Torsdag 30. mai planlegges det en nabofest i samarbeid med 

Rusomsorgen. Diakon Ragne Øybekk Sander har hovedansvar for 

arrangementet sammen med en person fra Rusomsorgen. På nabofesten 

presenterer både Rusomsorgen og Jessheim og Hovin menighet seg og 

arbeidet sitt, og naboer i blokkene rundt inviteres spesielt. Det er ønske 

om å ha med en fra menighetsrådet i komiteen. 

 

I oktober arrangeres det menighetsfest som er åpen for alle, men med 

spesiell takk til frivillige. Ingelin Dahl Helbø har hovedansvar for 

arrangementet sammen med Ragne Øybekk Sander. Her er det også 

ønske om å ha med en fra menighetsrådet i komiteen. 

 

Vedtak: Steinar Ørum blir med i komiteen til menighetsfesten. Kent 

Roger Ingerø blir med i komiteen for nabofesten.  

 

 

SAK 08/2024  Årsmøte 

Menighetsrådet skal hvert år arrangere et årsmøte med orientering om 

arbeidet i soknet. 
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AUs forslag til vedtak: 

Årsmøtet blir i Jessheim kirke søndag 10. mars rett etter gudstjenesten. 

 

Vedtak: 

Årsmøtet blir i Jessheim kirke søndag 10. mars rett etter gudstjenesten. 

 

 

SAK 09/2024  Søknad om dekning av underskudd 

I oktober arrangerte bibelgruppa/mannegruppa i Jessheim og Hovin 

menighet et mannsmøte med Per Arne Dahl. Menighetsrådet støttet 

tiltaket med det som da var av kjente utgifter til kvelden (kr. 4.216,-). 

Det har påløpt ytterligere utgifter (kjøregodtgjørelse), og mannegruppa 

søker om å få dekket deler av beløpet på kr. 1.012,50 dekket. 

Alpha-kurs starter opp nå, med ei gruppe på 8-10 stykker 

AUs forslag til vedtak: 

Jessheim og Hovin menighet setter stor pris på tiltaket og dekker 

overskytende beløp, kr. 1.012,50. Det presiseres at fremgangsmåten må 

endres ved evt. fremtidige initiativer/arrangementer. Dersom 

menighetsrådet skal være arrangør eller medarrangør, må både planer 

og kostnader/inntekter innarbeides i menighetsrådets planer og 

budsjetter.  

Vedtak: 

Jessheim og Hovin menighet setter stor pris på tiltaket og dekker 

overskytende beløp, kr. 1.012,50. Det presiseres at fremgangsmåten må 

endres ved evt. fremtidige initiativer/arrangementer. Dersom 

menighetsrådet skal være arrangør eller medarrangør, må både planer 

og kostnader/inntekter innarbeides i menighetsrådets planer og 

budsjetter.  

   

Sak 10/2024 50-årskonfirmanter/gullkonfirmanter 

50-årskonfirmantene blir vanligvis invitert til gudstjeneste i Hovin kirke 

med påfølgende jubileumsmarkering i Jessheim kirke. Vi ser en dalende 

tendens i oppslutningen om arrangementet. I år er det lagt inn mulig 

markering av gullkonfirmanter i gudstjenesten i Hovin kirke 16. juni. 

 

 AUs forslag til vedtak: 

Vi går over til å ha markering for gullkonfirmantene annethvert år, og 

inviterer da to kull, slik at årets kull inviteres sammen med neste års 

gullkonfirmantkull. Gudstjenesten 16. juni flyttes til Raknehaugen (siste 

dag av Raknehaugspillet) dersom Ullensaker spelemannslag kan være 

med den dagen. Alternativt flyttes gudstjenesten 26. mai til 

Raknehaugen dersom spelemannslaget kan være med da. 

 

 Vedtak: 

Vi går over til å ha markering for gullkonfirmantene annethvert år, og 

inviterer da to kull, slik at årets kull inviteres sammen med neste års 
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gullkonfirmantkull, dvs. ingen gullkonfirmantmarkering i år. 

Gudstjenesten 16. juni flyttes til Raknehaugen (siste dag av 

Raknehaugspillet) dersom Ullensaker spelemannslag kan være med den 

dagen. Alternativt flyttes gudstjenesten 26. mai til Raknehaugen dersom 

spelemannslaget kan være med da.  

 

 

SAK 11/2024  Kateketvigsling 4. februar 

Astrid Øgaard vigsles til kateket i gudstjenesten i Jessheim kirke 4. 

februar kl. 14.00. Biskopen ber menighetsrådet tilrettelegge for og lede 

kirkekaffe. Se vedlegg 10. Det er også på sin plass med en blomst/gave. 

 

Vedtak: 

Det kjøpes inn en stor marsipankake, og bakekorpsene utfordres. De 

som har mulighet fra menighetsrådet, kommer kl. 13. Gavekort kjøpes 

inn. Marit Sæther ordner med kake og gavekort. Steinar Ørum leder 

kirkekaffen og overrekker gave. 

 

SAK 12/2024  Julekrybbe 

Julekrybba utenfor Jessheim kirke har holdt seg fint i år, men nå er det 

på tide å få tatt den ned og oppbevart den til neste jul.  

 

Vedtak: 

Liv Ødemark-Bocek får med seg Ole Harald Laache og Arvid 

Birkelund, evt. også Kent Roger Ingerø og Eddie Salvesen i løpet av et 

par uker. Julekrybba kan antageligvis oppbevares hjemme hos Ole 

Harald Laache. 

 

 

SAK 13/2024  Eventuelt 

 

a) Julekrybbemaleri inn 

Menighetsrådet har et vedtak på at dersom det er mulig å finne ekstern 

finansiering til halvparten av prisen Line Kjønigsen skal ha for å male, 

går menighetsrådet inn med resten. Det er hittil samlet inn 50.000 

(tilskudd fra Ullensaker kulturråd). Det er mulig å skaffe trykk som kan 

brukes til lotteri/salg. 

Vedtak: Dersom prosjektet skal iverksettes, evt. tilbys annen kunstner, 

evt. revurderes, må det først fattes et nytt vedtak i menighetsrådet. 

Julekrybbemaleriet settes opp som sak på neste menighetsrådsmøte, der 

tidsperspektiv også vurderes, dvs. hvor lang tid prosjektet skal jobbes 

med før evt. revurdering. Julekrybba ute er kjempefin og har holdt seg 

godt i år, men det er ønske om at det kunne vært måket foran den. 

 

b) Vigsling av binær prest 

I slutten av januar skal den første åpne binære presten vigsles i 

Nidarosdomen. Det er ønske om en gratulasjon på menighetens 

facebook-side. 

Vedtak: 
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Menigheten ønsker å være åpen for alle. En gratulasjon fra menigheten 

kan også bidra til å ekskludere noen. Vi lar denne saken stå åpen inntil 

videre. 

 

c) Konsertførespørsel 

Kantor Jorunn Aasen Devold ønsker innspill fra menighetsrådet før hun 

går videre med konsertforespørsel i juni (mulig lunsjkonsert). 

Vedtak: 

Det kan påregnes at økonomiske rammer til kirkemusikk blir omtrent 

like romslige i 2024 som i 2023, og konserten dekkes i så fall innenfor 

dette. 

  

    

     

Marit Sæther 

Ref. 


